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Interpelacia

w imieniu mieszkaic6w wlocfawka, zwracam siq z prolbq o przeanalizowanie moiliwoici
kontynuacji modernizacji boisk sportowych przy srkole podstawowej nr 22. pomimo wykonanycn
wc?esniei prac, du2a czqii infrastruktury sportowej nadar wymaBa remont6w ewentuarnie podiqcra
prac inwestycyjnych, ktdrych efektem bqdzie dostosowanie ich do wdroionych w poprzednich
kadencjach wysokich standard6w boisk przyszkolnych w naszym mieScie.


